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De fractie heeft de volgende vragen:

De aanleg van de rotonde op de Van Beethovenlaan is voor veel inwoners even wennen. De een ziet 
het als een verbetering, de ander vindt het juist gevaarlijk. De rotonde is niet veilig geworden, of 
overzichtelijker, voor verkeer wat zich op de rotonde bevindt. Wel voor fietsers die juist alleen rechts 
af willen slaan, die de rotonde fysiek niet meer op hoeven te rijden. Fietsers hebben wel voorrang op 
de rotonde.

De voetgangers die willen oversteken hebben daarentegen geen voorrang.  Over het fietspad ligt 
geen zebrapad, die er wel ligt over de weg. Wat gevaarlijke situaties oplevert, voor bijvoorbeeld 
ouderen, minder validen en ouders met kinderwagens. Op veel plaatsen is een zebrapad over de 
straat, ook doorgelegd op het fietspad. Echter niet aan deze rotonde.

Hierover heeft de VLP de volgende vragen:

1. Wat is de reden dat het zebrapad niet is doorgetekend/doorgetrokken op het fietspad, waar het 
nabij andere rotondes in Roosendaal wel gedaan is?

2. Kunt u dit alsnog ter plaatse realiseren?

Namens de fractie van VLP, 

Arwen van Gestel en Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De zebrastrepen op het fietspad waren geen onderdeel van de uitvoeringstekening en worden 
alsnog aangebracht.

2. Het belijningswerk zal zo spoedig mogelijk worden gerealiseerd.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok,

wethouder


